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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Lotta Edholm (L)

2023/24:1070 Friskolornas vinstutdelningar 

De senaste dagarna har det uppmärksammats stort att personer i en styrelse 
för en friskola i Sundsvall har delat ut miljontals kronor till sig själva och 
därmed inte använt pengarna till det som de var avsatta för, nämligen till 
utbildning för de barn och lärare som är på skolan. Detta exempel visar återigen 
vilket stort problem det är att skolan tillåts drivas som vilket företag som helst.

Regeringen och skolministern har flera gånger framhållit att man vill stoppa 
oseriösa aktörer och komma till rätta med problemen. Men än så länge är det 
bara skrammel från tomma tunnor. Förslag ska beredas, utredas och få långa 
ikraftträdanden. Men tyvärr händer väldigt lite, och hela generationer av elever 
kommer att få fortsätta att gå i skolor där det kommer att kunna delas ut 
miljontals kronor av elevpengar till ägare i stället för att låta lärare och elever få 
ta del av pengar som de har rätt till.

Skolan ska vara till för att lärare ska hjälpa sina elever att utvecklas så långt 
som möjligt. Där är skollagen tydlig, men här får vi återigen bevis på att det 
inte är förenligt med friskolesystemets uppbyggnad. Så varför vänta ytterligare 
år med att stoppa avarterna med friskolorna, och varför inte använda de förslag 
som är remitterade och som finns färdiga? Då kan eleverna och lärarna få ett 
skolsystem som arbetar för deras bästa.

Med anledning av det ovanstående vill jag ställa följande fråga till statsrådet 
Lotta Edholm:

 

När kommer regeringens förslag för att stoppa problemen med friskolesystemet 
att vara på plats och ha trätt i kraft?

………………………………………

Niklas Sigvardsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-08-22
Besvaras senast
2024-09-05
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


